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Sirpa Kauppinen och 26 andra ledamöter har lämnat in en motion i enlighet med fullmäktiges arbetsordning: 

Skolelevers föräldrar frågar fullmäktigeledamöterna om i vilket skick skolorna är, och det är svårt att svara på 
frågorna om man inte vet. Därför frågade jag fastighetscentralen ”Hur skulle man kunna förbättra fullmäktiges 
tillgång till information om skolornas inomhusluftproblem? Hurudan typ av information som redan finns kunde lätt 
ges exempelvis via extranet eller per e-post?”

Utgående från fastighetscentralens svar är dessa tillgängliga: 

A) Aktuella informationsbrev som skickas till anställda och skolelevers vårdnadshavare per e-post. I breven 
informeras om det nuvarande läget, forskningsresultat och renoveringsläget bl.a. utgående från uppgifter från 
inomhusluftgruppens möten. 

B) En regelbunden kort och koncis sammanfattning om forsknings- och reparationsbehov: I en 
programmeringsgrupp som fastighetscentralen koordinerar utarbetas regelbundet en kortfattad sammanfattning 
om åtgärdsarbetets faser. Programmeringen tjänar i första hand ledningen av forskningar, planering och 
reparationsåtgärder, men sammanfattningen har också använts vid informerandet av läget i fråga, bl.a. i tekniska 
nämnden. Publiceringen av sammanfattningen kan vid behov utvidgas till andra organ med förtroendevalda.

Vi föreslår att dessa färdiga uppgifter publiceras i extranet eller skickas per e-post till intresserade 
fullmäktigeledamöter, så att ledamöterna vid behov känner till läget i det egna områdets skolor.
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Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för beredning.


